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As I said before I am 10 years old.  Here is what the film industry has taught me.  Be confident in who you are, 
sometimes you don't get the part but the experience of auditioning is valuable, be on time (the phrase I was taught at 6 
was: to be early is to be on time, to be on time is to be late and to be late is to be fired), work hard...if it's worth doing 
it's worth doing to the best of your abilities, celebrate others accomplishments.  The most important thing I have 
learned however is that our Nova Scotian stories are an important part of our culture and it is important that we have a 
voice in the telling of them.  If the film industry leaves that voice will be silenced and all of us will suffer. 
 
I can't imagine my life without acting, and I can't imagine not living here in NS. But  if the film industry leaves, that will 
be a decision I will someday have to make.  Please take some time to really look at what the film industry brings to this 
province before you make a final decision.  Please let my future remain here in Nova Scotia. 
 
Thank you for your time. 
 
Sincerely, 
 

 
 

 

 
 
Sent from my BlackBerry device on the Rogers Wireless Network 






